
肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
七
期

总
第
二
百
三
十
三
期

肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
八
期

总
第
二
百
三
十
四
期

肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
九
期

总
第
二
百
三
十
五
期

肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
十
期

总
第
二
百
三
十
六
期

肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
十
一
期

总
第
二
百
三
十
七
期

肉  

类  

研  

究    

二O

一
八
年

第
十
二
期

总
第
二
百
三
十
八
期

万方数据



MEAT  RESEARCH
目 次
CONTENTS

中国标准连续出版物号： ISSN 1001-8123
CN 11-2682/TS

2018年第10期  总第236期
No.10 2018    Total No.236

『基础研究』Basic Research 

壳聚糖对冷藏鲤鱼片品质变化的影响 孙小惠 01

Effect of Chitosan on the Quality of Common Carp Fillets during Chilled Storage SUN Xiaohui et al.

加热温度和时间对真空低温烹饪鸡胸肉脂肪与蛋白质氧化的影响 李梦琪 06

Effect of Different Temperature-Time Combinations on Lipid and Protein Oxidation of 

Sous-Vide Cooked Chicken Breast LI Mengqi et al.

加热温度和含水量对猪肉及其蛋白质特性的影响 吴利芬 12

Effect of Heating Temperature and Moisture Content on Properties of 

Pork Meat and Myofibrillar Protein WU Lifen et al.

『加工工艺』Processing Technology

烤羊腿过热蒸汽联合红外光波烤制工艺参数优化 潘 腾 19

Optimization of Process Parameters for the Production of Roast Lamb Legs by

 Combined Superheated Steam and Infrared Light Wave PAN Teng et al.

食盐添加量对草鱼腌制效果的影响 邢云霞 26

Effect of Salt Addition on the Quality of Marinated Grass Carp XING Yunxia et al.

『分析检测』Analysis & Detection

表面等离子体共振技术测定猪肉中磺胺二甲嘧啶 俞 婧 32

Determination of Sulfamethazine in Pork Using a Surface Plasmon Resonance Biosensor YU Jing et al.

肉类研究 

万方数据



期刊基本参数：CN 11-2682/TS*1987*M*A4*90*ZH*P*￥15.00*11*2018-10

基于变性梯度凝胶电泳和MiSeq高通量测序技术分析恩施地区腊肉的细菌多样性 董 蕴 37

Evaluation of Bacterial Diversity in Chinese Bacon from Enshi by Denatured Gradient Gel 

Electrophoresis and MiSeq High-Throughput Sequencing DONG Yun et al.

『包装贮运』Package & Storage

针叶樱桃提取物-聚丙烯膜的制备及其对香肠货架期的影响 袁靖宇 43

Preparation of Acerola Cherry Extract-Polypropylene Composite Films and 

Their Effect on the Shelf-Life of Sausage YUAN Jingyu et al.

『专题论述』Reviews

屠宰行业环境影响评价中常规水污染防治措施 王守伟 49

Conventional Water Pollution Prevention and Control Measures Used for 

Environmental Impact Assessment in Slaughter Industry WANG Shouwei et al.

肉制品烟熏风味物质研究进展 刘登勇 53

Recent Progress in Research on Volatile Flavor Compounds of Smoked Meat Products LIU Dengyong et al.

羊肉肉质风味研究进展 张志超 61

Recent Progress in Research on Mutton Quality and Flavor ZHANG Zhichao et al.

万方数据


